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Kära släktingar! 

 

Vi – jag och styrelsen i Anders Adells släktförening i övrigt – ber att få sända en 

hälsning från oss till er alla med en förhoppning och en önskan om Allt gott! 

 Jag har för egen del just hälsat på min son och hans familj i Belfast på Nord-

irland. När jag på hemvägen bytte tåg på Stockholms Central fann jag mer än 

halva den stora vänthal-

len alldeles full med 

folk; det måste ha varit åtskilliga hundra. 

Någon mäktig kör tog upp julsången ”O 

helga natt, o helga stund på jorden, då 

Gudamänskan till jorden steg ner” – och åt-

skilliga av dem som var där sjöng eller gno-

lade med. Det stora vänthallstaket var 

smyckat med smålampor och ”klätt” i rött. 

Jag, känslokalla människa, som dessutom, 

lite torrt, tycker att man kan vänta med att 

fira jul till dess det blir jul, blev alldeles be-

rörd. Som det kan bli! 

     En liten vinkling på det är att det är gott 

– eller åtminstone kan vara gott – när människor är tillsammans. Och att det kan liksom skapa nytt. 

Vi mår gott som människor att vara tillsammans, och det kan hända mycket när vi är det. 

 Vilket förstås leder mig över till släktmötet i somras. Andra berättar om det på andra ställen i 

detta medlemsblad. Jag vill här och nu bara konstatera att det var stort med många människor som 

trivdes med varandra, ville varandra väl och gjorde gott mot varandra! 

 Somliga gjorde mer med allt det praktiska; det tackar vi för. Bästa tacket var dock den goda 

stämningen, den glada blandningen av människor och en allmän äkta förtjusning över att träffas. 

 Släktföreningens styrelse har tänkt att vi samlas till nästa släktmöte lördagen den 16 augusti 

2025, också denna gång på Valla folkhögskola i Linköping. Huset är bokat. 

 Vi har annars tänkt att arbeta vidare med släktregistret eller Släktboken eller vad vi nu ska kalla 

det, alltså förteckningen över alla ättlingar till Anders Larsson Adell. Det vore fint om den vore 

färdig – så mycket nu ett sådant register kan bli färdigt – till släktmötet 2025. Det finns idag en del 

att komplettera. Jag torde återkomma. 

 Dessutom måste vi reda ut vilka regler Dataskyddsförordningen (GDPR) har för ett sådant re-

gister. Det är inte helt lätt. Men kompetensen för att reda ut saken finns bland släktens medlemmar. 

Det tillhör charmen och rikedomen med en släktförening: sammantaget finns det en närmast osan-

nolik bred kompetens och erfarenhet hos oss. Anna-Britt Duveborn Adell är jurist och har sysslat 

mycket med GDPR. 

 På släktmötet resonerade vi om användningen av släktvapnet. Det är ju så vackert och dekora-

tivt. Styrelsen kommer sannolikt att ta fram fler saker med släktvapnet (till exempel muggar?) – 

utöver de nyckelringar vi delade ut vid släktmötet. Det finns förresten fler nyckelringar kvar, hör 

bara av er om ni vill ha! Janne Hellström, som arbetar på ett tryckeri, har tagit fram eps- och pdf-

filer av god kvalité med släktvapnet. De finns att hämta på släktföreningens hemsida och kan an-

vändas om man själv vill göra något med släktvapnet på, till exempel en T-tröja eller en klackring 

eller använda det på brevpapper eller kuvert. 

 Önskar er en god jul och ett gott nytt år! 

 Er 

 

 



Bladets bild 

Lindengatan 25 i Linköping  

 

 
 

I mitten på bänken sitter Amelie Adell, då änka efter Axel Adell. De köpte huset på Lindengatan 

(som då hette Radhusgatan) 25 och bodde där från 1924. Axel gick bort 1925, Ameli 1941 

 Till vänster sitter Anders, Amelies och Axels näst äldsta barn, född 1885, död 1938. Han var folk-

skollärare som sin far, längsta tiden i Östra Skrukeby. Några år var han långt upp i norr, i Neder-

luleå. 

 Till höger på bilden sitter Anna, Amelies och Axels femte äldsta barn och deras enda dotter, född 

1889. död 1972. 

 Inte alls långt från Lindengatan bodde änkan efter Amelies och Axels äldsta barn, Gustav, alltså 

Ester Adell, och hennes barn. På bilden sitter Esters och Gustavs son Andreas till vänster och deras 

dotter Wivan till höger. Ester själv sitter nedom Andreas.  

 Mellan Ester och Wivan sitter systrarna Lisa och Gertrud 

Jonsson, barn till Hedvig Jonsson (född Adell och syster till 

Axel Adell) och Alfred Jonsson (syster till Ameli Adell). 

Gertrud och Lisa var alltså kusiner med Anders och Anna – 

och kunde kalla Ameli både faster och moster. 

 Radhusgatan/Lindengatan var ett engelskinspirerat rad-

husprojekt i en tid när radhus var relativt nytt i Sverige. Husen 

var av hög kvalité. När husen byggdes låg de som två en-

samma huslängder på ett gärde. Nu tillhör de innerstaden. 

Och har fortsatt hög status och pris därefter. 

 



Ande営s AdeI書S SI為kt書るrening

pro章okoII椅rt vid龍山eningens alIm釜nna s略kをm6te 13 augus置i 2022タ

Va営Ia書bIkh6gsko営a 」書nk6ping,

§ヱM∂tets dppmnde

M6tet b(河ade med att hedra de medIemmar som avlidit sedan筒rra m6tet.

Anna-Gerda Adell *1935,十2018-01-08

Mariana HeIIstr6m * 1930,十2018-04-06

しema巾F訓gren * 1951,十2018-11-21

Barbro AdelI * 1923,十2019-02-24

AlbeれCrain * 1942,十2019-04-16

Lars Adel書* 1929,十2020-07-31

lngaしisa AdeIl * 1925,十2020-10-13

1nger Beatrice Ceyhan, fodd Niisson, * 1929,十2021-06-24

Ulla AhIberg * 1926,十2021-07-10

しars Ade= * 1943,十2021-07書25

D計e債er forkIarade Niklas Adell m6tet 6ppnat.

;2 Vbl ov orG跨仰nde och v佃e or咋畑nde所d dαgens m6柁

T帥ordfo「ande for m6tet筒resIogs och valdes Niklas AdeIl,

tiII vice ord協rande樽r m6tet俺res!ogs och va書desしennart Ah看berg.

?3陶I ov sekete畑re v胸dαgenS m∂te

TiII sekreterare for m6tet筒resIogs och valdes Ma「ie-Louise Knight.

§4胸l ov tv∂ personer o請jdmte or申胎仰nden jus把m m6tets protoko/l

Birgitta AdeII samt Christina AhIberg va看des att justera m6tets protoko=.

?5虞JS劇d〃ande av dogor励ing

M6tet godkande den fore;Iagna dagordningen.

;6 F塙ga om m謝e亡b柄府beh動ig油tIyst

Sl氷tm6tet har skjutits upp 2 ganger (2O20 samt 2021) pga covid-Pandemi och bed6mdes vara

beh6rigt utlyst.

§7 app塙請onde oc町u如er面g ov rds鵬ngden

De!tagande sIaktingar signerade lista med anm割da deltagare.



;8髄redmgning 。V Sty融sens be伯でte極力5r pehoden J商n de senas書e sIdk加伽e5袴所のnd励g。mq

b胸goユ

Verksamhetsberatte看sen delades ut och Niklas foredrog en snabb genomg各ng.

Extra poangterade$ NikIas arbetet med a龍SammanSt訓a och uppratta slaktregister.

?9髄redmgning ov koss∂rens南kenskaper碕r掘en /商nくね5enαSte S伯姫m6貼西南ondIingαmq

b胸gα2

Eva Armholt foredrog r氷enskapema for de senaste与aren, 2017-2021.

1 senaste medIemsbIadet ate甫nns en 6versikt 6ver boksluten。

Eva betonade hur r氷enskapema fluktuerat beroende p台fors帥ningar, medlemsavg脆er, Slaktm6ten

OCh att medIemsbIaden numera inte skickas ut med post vi!ket inneb計en sto「 besparing脆r po巾0.

§ユO髄redmgning o冊evisoremas be南請e応e

Niklas Ade看! Iaste upp revisorernas beratteIse d計Karl-Gustav Hellstr6m foresIog ansvarsfrihet fo「

kass6r och styreIse.

;1持崩go om onsvα吋励etJ6r koss∂ren och sfy鳩応en

SIaktm6tet gav enh訓igt styreIsen och kass6ren ansvarsfrihet.

;王2 Bes亡命mmonde ov 6rsavg咋ns sto庇k

StyreIsen foresIog ofo「着ndrat lOO kronor per medlem och 150 kronor樽r fam町Beslutades i enlighet

med forslaget.

§13斤6gor / Mo書ioner vdc妬ovj軌eningsmedlem eIler αV Sty融sen SOmt Sty舵応ens y請rαnde偏rom.

Dessa f商gor ska s榊的en加kommi=i〃 o碕ronden J5鳩den巧uni.

Inga motioner hade inkommit.

§エ4 Stodgednd面g. S咋応en J5resI∂r α請J軌e面ngens stadgαr dnd調s / en〃ghet med b胸ga 3

Ordforanden gick igenom de modemiseringar och sprakforandringar som foresIogs av styrelsen

r6rande fo「eningens stadga「.

M6tet hade inget att invanda. M6tet beslutade e輔gt f6「Slaget.

;15 VbI 。V Or申袴mn垂, 6面gα /ed。m∂把r och supplとのnter f sty鳩応en /∂r tjd till鵬s亡o o〃m∂nno

SIdk亡m∂te

T帥ordforande valdes Nik!as AdelI.

T冊ordinarie ledam6te「 valdes...

Christina Thomesk引d, Eva Armholt, Ann-Sofie Ringkvist, Gunnar Adell, Marie Ade=, Stefan AdelI,

Ma「ie-しOuise Knight, Ma咄as Armholt EmIund.

Till suppleanter vaIdes...

Mattias Adell, Birgitta AdeII, en Plats vakant.

§エ6胸I a間ビviso伯rjdm鳩suppleαn把r碕r t/d討I n飯井o o〃mdma sId姫md庇

M6tet vaIde KarI-Gustav Heilstr6m och lnga-Lena Broing.



Som suppleant valdes A直hur Ade=.

錐7陶I αV Vα伯e舵dning/∂r tid ti〃 ndsto ollmdmo sIdktm6te

Kerstin Adell-Tardy och Anna-Karin Andersson vaIdes a龍utg6「a valberedning infor n謙ta m6te.

;18 Eventue佑v0I 0V hedersledamot

inga俺rslag forelag.

?jg髄rs/αg P描d och pIαtsJ5r n∂s請。I肋dmα S/ck書m∂te - Od一Synpunkter p∂佃mpIigt uppIdgg

F6rsIag pa a龍S均uta pa sI氷tm6tet nag「a veckor in i september.

Viktigt att fortfarande kunna vara utomhus.

Om den yngre generationen ska komma mdste det finnas aktiviteter for barnen och plats.

VaIla foIkh6gskola mycket positivt. B「a med boende nara.

F6rslag att titta pa camping med konferensiokaIer.

StyreIsen tag gama emot筒rslag.

§20節鳩n初gens創面go ve庇somhet

a) Medlemsbladet

F6rslag och materiaI mottages tacksamt av Ann-Sofi.

b) Hemsidan

År nagon intresserad kan man ta kontakt med Mattias Armholt ErnIund脆r att l計a mer.

C) Slaktregistret

Kom med uppdateringa「 och synpunkter.

d) SIaktforskning

Styrelsen uppmuntrar men detta sker pきenskilda medlemmars initiativ・

e) Slaktfo「eningens arkiv

Finns hos Niklas Adell.

f) 〃pry!ar’′ med sl氷tvapnet, SaSOm h軸gsmycken, 6rhangen, klackringar, kylskapsmagneter,

nyckelringar, kavajn紬r, SIipsnalar,引underlagg, mugga「

Eva visade 6rh軸gen - Sl氷t vapnet簡nns som man kan Iata grave「a / trycka pa smycken.

Lamna g計na id6er.

F6rs書ag framfordes p急en web-Shop.

F6rslag att styreIsen tar fram sI氷tvapnet i digitala format for tryck.

1ntresse finns att g6ra uppdatering och nytryck pa sl氷調和et. Ev kan avg請en i鵡gas tiil p各

medlemsavg肺en sa att medlemma「na略r. Hur ofta ska detta isf ske? l samband med vart

annat sI氷tm6te, Vart輔tte ar? F6rslag att man g6r悔由るgan om hur mきnga som ar

intresserade av ett tryck.

g) Mimesteckningar 6ver sI氷tens medlemmar

Skriv och be「atta om era kきra.

h) BiIdbank

§2ヱ0面gαj商gor

Avtackade sty「elsemedIemma「:

Anette Nystrand Svensson,しennart Ahlberg′ KIasしinne!l′ Lotta 」onsson avtackades med en blomma



Styrelsen tackade NikIas Ade= for det arbete han gjort och kommer att fortsatt g6ra.

M6tet tackade sty「eIsen for det goda arbete den ut胎rL

§22 M6把ts ousIu調nde

Ord俺「ande avslutade m6tet och gruppbild togs.

しink6ping 220813

駄左足、 Q躯
Niklas AdeII

Ordf6「ande

」usteras

再,惣蒸擁4

Sekretera re





Sommaren 2022

Några tankar och reflektioner från släktmötet den 13 augusti

2022 på Valla Folkhögskola i Linköping.

Vi började som vi brukar med korvgrillning vid lunch denna mycket varma
sommardag. Tror det var ca 30 grader. Det va så kul att se att så många slutit
upp trots värmen! Vi var ca 70 personer.

Lennart Ahlberg och Gunnar Adell blev nog ordentligt varma när de grillade
våra korvar. Vi var många från olika grenar av vår släkt så samtalen kom snabbt
igång.

Jag tror vi var som flest vid korvgrillningen vid lunchen. Sedan åkte några hem.
De mindre barnen behövde vila och söka skugga.  Det som är bra tror jag är att
man kan komma och gå lite som man hinner och har tid med. Korvgrillning blir
en avslappnad aktivitet. Det blev naturliga tillfällen att prata med varandra
med korv i handen.

Alla sökte upp så mycket skugga som fanns. Folkhögskolan försåg oss med
mycket vatten och dryck vilket var förnämligt.

Barnen trotsade värmen och besökte Vallas stora lekpark precis i närheten. Vi
hade olika museer vi kunde besöka och få svalka i. När barnen behövde gå in
och få svalka kunde de se på film som Mattias Adell förberett för.

Niklas Adell hade sammanställt ett bildspel som vi kunde se under dagen. Det
var roligt att titta på.

Middagen och kvällen bjöd på många samtal. Vi satt ute och pratade till
midnatt vilket var fantastiskt. Vilken sommar kväll!

Jag skickar med Kerstins Adell ord:

Kerstin skrev och tackade för ett trevligt och välordnat släktmöte. Alla i
familjen var nöjda.

Det var så kul att det under släktmötet visade sig att Anna-Britt Duveborns
dotter Maja börjat arbeta på samma arbetsplats som Kerstins dotter Josephine



arbetar. Ingen av dem visste om att de var släkt med varandra. Det
uppdagades under kvällen.

Som Kerstin skrev: det är bra med släktmöte!

Världen är bra liten!

Ann-Sofi Ringkvist























Hej igen alla släktingar!

Eva ifrån Enköping, er kassör, här igen.

Vilket härligt släktmöte vi hade i Linköping i somras!
Det var väldigt roligt att träffa er alla som var där och att det kom så 
många. 
Vi hade dessutom tur med vädret - jättevarmt, men lyckligtvis fanns 
det också skugga att hitta.

Nu ser jag fram emot att träffas igen om tre år 2025!

😎 🍸 🍴 ☕ 🍰 ❤  

Jag hoppas ni vill fortsätta att bidra med medlemsavgiften, som är fortsatt densamma, 
100 kr för enskild person och 150 kr för par.
Det är ju dessa pengar, som vi har att röra oss med, när vi ordnar släktmöten. Ju mer 
pengar i kassan, desto trevligare sammankomster kan vi få till. 

Släktmötet i somras var gratis, och vi hoppas förstås att vi ska kunna ha det så även nästa 
gång, och att ännu fler har tillfälle att komma.

                                                 

                  �  

   

123-0211284 

Medlemsavgift

Bankgiro nr 5245-8460

Swish 123 021 12 84

Från utlandet IBAN nr 
SE92 8000 0830 5500 4521 0879



Grundläggande principer vid 
behandling av medlemmars 
personuppgifter 

GDPR 2022-12-08 

 

   
 

Anna-Britt Duveborn har undersökt hur vi som förening kan/bör hantera personuppgifter för 

medlemmarna i Anders Adells släktförening. 

 

Som förening bör vi tänka på:   

• Ändamålsbegränsning 

• Uppgiftsminimering 

• Korrekthet 

• Lagringsminimering 

Detta innebär att bara samla in uppgifter för specifika ändamål ex. Administrera medlemskap. 

Bara samla in uppgifter som är relevanta ex. Namn och adress för utskick av material. 

Viktigt att ha korrekta uppgifter och uppdatera vid behov Ex. vår adressändringsblankett. 

Spara inte uppgifter under längre tid än nödvändigt om en medlem slutar i föreningen skall 

medlemskapet och uppgifterna raderas. 

Våra medlemmar skall informeras om vem som är ansvarig för personuppgifterna och hur de 

används. Alla medlemmar skall få tillgång till sina personuppgifter. 

 

Styrelsen har som förslag enligt instruktionerna om GDPR att vi skall informera om att vid betalning 

av årsavgift godkänner du därmed att släktföreningen har ditt namn, din adress och e-post adress 

samt ditt telefon nummer i föreningens medlemsregister. 

Detta register används endast inom föreningen och för ändamål relaterat till föreningens 

verksamhet såsom utskick av medlemsblad. 

Information om var uppgifterna finns liksom vilka uppgifter föreningen har kan man få hos 

föreningens ordförande. 

Årsavgift ska betalas före mars månads utgång. För den som inte betalar årsavgift upphör 

medlemskapet näst kommande år! 

Ann-Sofi Ringkvist 



Släktvapnet   
 

   
 

Släktvapnet 

Från: Jan Hellström 

Skickat: den 20 september 2022 08:20 

Till: niklas@adell.re; Mattias Ernlund 

Kopia: ann-sofi.ringkvist@outlook.com 

Ämne: Släktvapnet 

  

Hej Mattias och Niklas ! 

  

Nu har vi fått till två filer att använda som tryck filer för olika material att trycka på. 

PDF är väl mest för trycksaker men en del leverantörer klarar sig med detta. 

eps är ju mer för att trycka på produkter , och skickar man med båda så klarar sig det stora flertalet 

av leverantörer. 

  

Nu är den gjord med enbart gult och rött + svart, ej i guld då detta blir så skiftande i tryck. 

  

Hoppas detta blir bra att lägga på hemsidan. 

  

  

Mvh Janne Hellström 
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SEAA08638
Stämpel



Ändringsblankett

Adress
(Fylls alltid i)

Namn:______________________________________________

Adress:_____________________________________________

Telefon:_____________________________________________

E-post:_____________________________________________

Nyfödd

Födelsedatum:________________________________________

Föräldrarnas
namn:________________________________________

Vigsel/Sambo

Namn:_______________________________________________

Namn:_______________________________________________

Vigseldatum:__________________________________________

Dödsfall

Namn:_______________________________________________

Dödsdatum:__________________________________________

Skickas till:
Ann-Sofi Ringkvist
Bygdegatan 236
583 31  Linköping
E-post: ann-sofi.ringkvist@outlook.com


